
SESTALO SE JE PREDSEDSTVO OK SZDLv

Črne gradnje in podpora
izvršnemu svetu

Tudi na Predsedstvu frontne organizacije je
bilo največ razprave namenjeno nastali situ-
aciji po podpisu dogovora s črnograditelji
okrog začasnih priključkov in informacije iz-
vršnega sveta v zvezi s tem. Vsa razprava se je
skleniia v smeri, da se je črnim gradnjam Ireba
nadvse odločno zoperstaviti, na podlagi stališč
občinskih družbenopolitičnih organizacij je bi-
la dana soglasna podpora izvršnemu svetu in
njegovemu predsedniku ter da je vsekakor
potrebno to razpravo odpreti tudi na zaseda-
nju občinske skupščine.

Vsekakor se morajo sklepi in zahteve okrog
črnih gradenj kvalitetno razreševati. pri čemer
je treba zahtevati boljši pristop in večjo učin-
kovitost inšpekcijskih služb. Skratka. če ne
bomo energičnejši ob predpostavljenih okoliš-
činah, da bo priseljevanje iz drugih delov Ju-
goslavije večje, da so možnosti barjanskih tal
omejene, da so možnosti onesnaženja podtal-
nice pa tudi epidemij ob nerazrešeni komunali
vsak dan večje, da zakonodaja ni ustrezna, bo
problem iz dneva v dan hujši. Slišati pa je bilo
tudi sicer že znano dejstvo. da so angažiranje

izvršnega sveta in občinskih upravnih organov
premalo (čeprav so storili domala že vse). kar
pomeni. da je potrebno probleme učinkovitej-
še reševati tudi v širši družbenopolitični skup-
nosti in to enkrat za vselej, saj se nam bo na
dolgi rok problem odpiral v širših in predvsem
dražjih razsežnostih. npr. komunalna oprem-
Ijenost eventualno legaliziranih črnih sosesk.

Člani predsedstva so razpravljali tudi o po-
budi. da OK SZDL Ljubljana Vič-Rudnik
izstopi iz Medobčinskega sveta SZDL Ljub-
ljanske regije. To pa pomeni. da jo bo odslej
v tem organu zastopala Mestna konferenca
SZDL Ljubljana. Predlog bo posredovan
v odločitev občinski konferenci SZDL. ki se
bo sestala 19. aprila.

Konferenca bo tudi oblikovala predlog do-
bitnikov letošnjih priznanj OF (predsedstvo je
s predlogom soglašalo), sprejela pa bo tudi
zaključni račun OK SZDL Ljubljana Vič-Rud-
nik in glasilo Naša komuna (oboje so člani
predsedstva potrdili).

Na konferenci pa bo zaključena tudi razpra-
va o drugačni SZDL pod naslovom - SZDL
se mora spremeniti ali je ne bo!


